## **Terms & Conditions**

- The campaign period is from 17 July to 31 August 2024. Only the spending from dining, catering services and F.U.N activities incurred during this period will be counted.
  Monthly subscription and berthing fees are excluded.
- All member categories are eligible to join this campaign.
- Every membership will be treated as one unit and all spending from spouses and young adults in the same membership will be also counted.
- As the credit limit of Yearly Members is \$30,000, spending above \$30,000 must be paid in advance or settled by credit card on-site with service charge applied.
- The rebate percentage corresponds to spending thresholds; the spending amount and rewarded credits are not equivalent. Members earn designated credits upon reaching corresponding spending thresholds. For example, if the accumulated spending reaches \$60,000 (exceeding the \$58,000 threshold but not reaching the next threshold of \$68,000), the rewarded credits will be \$2,900.
- Announcements or notifications to winners will be made by September 2024
- Rewarded credits will be deposited to winners' accounts in October 2024 if the membership account has no more than 30 days of outstanding payment.
- Rewarded credits are only can be used for spending in F&B, catering and F.U.N. services, excluding monthly subscription and berthing fees.
- Rewarded credits cannot be redeemed for cash or other products and services.
- Rewarded credits are valid until 31 December 2025. Unused rewarded credits will be forfeited after the expiry date.
- In case of any dispute, the decision of Gold Coast Yacht and Country Club shall be final.
- Gold Coast Yacht and Country Club has the right to suspend, withdraw or amend the campaign and its conditions at any time without prior notice.

## 條款及細則

- 活動期間為2024年7月17日至8月31日,僅在此期間在餐飲、宴會及F.U.N活動所產生的消費才會計算以賺取獎賞。每月會費及船隻停泊位費不計算在內。
- 所有會籍類別均可參加此活動。
- 每個會籍將被視為一個單位,同一會籍的配偶和青少年賬戶的所有消費也將被 一同計算在內。
- 由於年度會員的信用額度為\$30,000,如預期消費金額超過\$30,000,請提前付款, 或現場使用信用卡結算,屆時將會收取信用卡支付手續費。
- 回贈百分比僅代表指定回贈簽賬額對應消費門檻之百分比,並不等同換算消費金額與回贈簽賬額之用。會員累積消費達相關消費門檻,即可獲指定回贈簽賬額。例子:會員累積消費金額為\$60,000(超過\$58,000的消費門檻但未達下一階段的消費門檻\$68,000),回贈簽賬額為\$2,900。
- 得獎結果將於2024年9月內通知得獎者。
- 回贈簽賬額將於2024年10月內存入得獎會員帳戶。(惟會員帳戶結餘欠款不得超過30天)
- 回贈簽賬額僅適用於餐飲、宴會及F.U.N.服務,不能用於每月會費和船隻停泊費。
- 回贈簽賬額不能兌換現金或其他產品和服務。
- 回贈簽賬額有效期至2025年12月31日,逾期未使用的簽賬額將會被撤銷。
- 如有任何爭議,黃金海岸鄉村俱樂部,遊艇會保留最終決定權。
- 黃金海岸鄉村俱樂部·遊艇會有權隨時暫停、撤銷或修改活動及其條款,恕不 另行通知。